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Acta de la sessió del Consell de Districte Ponent 

31 de març de 2022 

Lloc de celebració: Seu de l’AVV de Valldaura   Hora d’inici: 19 hores 

Data: 31 de març de 2022       Hora d’acabament: 20’30 hores 

Núm: 1/2022 

Ordre del dia 
 

1) Aprovació de l’acta anterior 
2) La gestió dels Fons Europeus Next Generation a l’Ajuntament de Manresa  
3)  Estat de les actuacions de districte 
4) Procés participatiu actuacions districte 2023 

 

Persones assistents 

Regidora presidenta de la Mesa, regidora 
d’Infància, Joventut i Persones Grans 

Rosa M. Ortega Juncosa 

Regidor de Districte, Nova Ciutadania, 
Cooperació i Habitatge 

Jamaa Mbarki El Bachir 

AVV Saldes-Pl. Catalunya Ramon Caballol Teixidor 

AVV Mion-Puigberenguer-Poal Manuel Guerrero Herrera 

AVV Valldaura Faustí Fíguls LLurda 

AVV Valldaura Joana Martínez Martínez 

AVV Suanya Jaume Torras Casas 

AVV GR Pare Ignasi Puig Cristian González Arjona 

AVV Torre Santa Caterina  Teresa Martínez Sala 

AVV Torre Santa Caterina Pere Vinyals Ruiz 

PSC Jaume Serra Carné 

PSC Joaquim Garcia Comas 

Ciutadà Víctor Feliu Ferrer 

Ciutadana Rosa Couso Fernández 

Cap de Programes i Projectes Estratègics de 
l’Ajuntament 

Joan F. Domene Castillo 

Funcionària Arantxa Pons Echalecu 

Funcionària  M. Mercè Ricarte Serra 

 
Obra la sessió la presidenta de Mesa, la regidora Rosa M. Ortega, que dona la benvinguda a les 
persones assistents. 
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1. Aprovació de l’acta anterior  
 
A continuació la regidora Rosa M. Ortega demana si algú vol efectuar alguna esmena a l’acta de 

la darrera sessió del 15 de novembre de 2021 i la tècnica Arantxa Pons diu que erròniament no 

hi constava l’assistència del Sr. Faustí Fíguls. Com que ningú més hi fa cap esmena, queda 

aprovada, rectificant aquesta errada. 

 
2. Estat de les actuacions de Districte 
 
A continuació la tècnica Arantxa Pons demana alteració de l’ordre del dia, ja que s’ha d’esperar  
l’arribada del tècnic que ha d’explicar els Fons NG, per la qual cosa comença detallant l’estat de 
les actuacions del Districte:  
 
-Canalitzar la rassa del camí de les Farreras: S’estan iniciant tots els tràmits per entrar el permís 
de l’ACA. Hi manca l’autorització de l’ACA. 
 
-Col·locar un llum al ramal de la Sèquia del c. Balsareny al c. Saragossa per sobre del camí de la 
Gravera: Ja està realitzat. 
 
-Punt de llum a BR Sol i Aire: Es va anar a visitar conjuntament i es va demanar el pressupost. 
Havia de començar ahir o abans d’ahir i l’actuació està prevista que duri uns tres dies. 
 
-Retolació dels carrers de Bellavista: L’AVV va fer una proposta que es va enviar als tècnics. 
S’intentarà acabar aquest any, però hi ha noms de carrers que encara no han passat per la 
comissió de nomenclàtor. A partir d’aquí es podrà fer l’actuació col·locant unes plaques amb un 
dibuix de cada un dels ocells. Es va presentar una segona proposta la qual serà debatuda amb 
els veïns i tècnics després de Setmana Santa. 
 
-Reparar l’empostissat de la Pl. Catalunya: Quan arribin els pressupostos es trucarà per definir 
l’actuació.  
 
-Distribució dels bancs del Xup: Fa un mes o mes i mig que es va fer una visita amb personal 
dels Serveis Tècnics de l’Ajuntament i l’Associació de Veïns, en la qual es va valorar l’estat dels 
bancs i la distribució. Es va definir una nova proposta que es retornarà a l’AVV. El mateix es farà 
amb la redistribució de bancs de Valldaura, o sigui, redefinir la distribució i posar-ne de nous. Es 
treballa sobre plànol segons la proposta de l’associació de veïns. La tècnica Aranxa Pons demana 
si es vol comentar quelcom més sobre aquest tema i ningú hi diu res. 
 
El Sr. Jaume Serra demana si aquest any no es faran més propostes d’actuacions i si no es 
realitzarà cap actuació al Districte de Ponent, aquest any. 
 
La tècnica Arantxa Pons diu que a la passada reunió van sortir unes votacions molt organitzades, 
es va valorar el pressupost de les actuacions que hi havia, i que la convocatòria d’avui és per 
explicar el nou procés participatiu. 
 

3. La gestió dels Fons Europeus Next Generation a l’Ajuntament de Manresa  
 
El regidor Jamaa Mbarki passa la paraula al Sr. Joan Francesc Domene, Cap de Programes i 
Projectes Estratègics de l’Ajuntament, el qual explica la gestió, per part de l’Ajuntament de 
Manresa, dels Fons Europeus Next Generation que provenen d’Europa: 
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La Covid ha provocat una greu crisis econòmica, social i sanitària i per aquest motiu es creen 

aquests fons amb l’objectiu d’ajudar als països membres de la Unió Europea a recuperar-se de 

l’impacte de la pandèmia. 

Això es tradueix amb una injecció de quasi bé 2 bilions d’euros a tot Europa, dels quals 140 

milions d’euros arriben a Espanya. D’aquests 140 milions d’euros, uns 80 venen via préstec i 60 

són a fons perdut. És a dir, a tot Espanya hi ha aquests 60 milions d’euros que van de l’any 2021 

fins el 2026. Cada país de la Unió Europea fa el seu propi pla. En el cas d’Espanya és el Pla de 

Recuperació, Transformació i Resiliència que té les següents línies directrius: La transició 

ecològica (que sigui sostenible), la transformació digital (l’aposta per les noves tecnologies), la 

igualtat de gènere i la cohesió social i territorial. Aquests quatre pilars bàsics es desenvolupen 

després en deu polítiques palanca. 

Les 10 polítiques palanca del Pla són: 

- Agenda urbana i rural, lluita contra la despoblació i per al desenvolupament de 
l’agricultura. 

- Infraestructures i ecosistemes resilients. 
- Transició energètica justa i inclusiva 
- Una administració per al segle XXI 
- Modernització i digitalització del teixit industrial i pimes. Recuperació del turisme i 

impuls a una Espanya nació emprenedora. 
- Pacte per la ciència i la innovació. Reforç al Sistema Nacional de Salut. 
- Educació i coneixement, formació contínua i desenvolupament de capacitats. 
- Nova economia de les cures i polítiques d’ocupació. 
- Impuls de la indústria, de la cultura i l’esport. 
- Modernització del sistema fiscal per a un creixement inclusiu i sostenible. 

L’Ajuntament de Manresa classifica el conjunt de subvencions dels fons europeus de Next 
Generation en quatre: subvencions concedides, sol·licituds pendents de resolució, sol·licituds en 
tràmit i convocatòries pendents. Aquesta és la fotografia actual, perquè s’ha de tenir present 
que en qualsevol moment podria sorgir un altre ajut que podria ser beneficiós per a la ciutat i 
llavors ja iniciaríem els tràmits. 

Les dues primeres tenen a veure amb el turisme i el Camí Ignasià. Una és la convocatòria que 
des del Ministeri de Turisme anomenen Plans de Sostenibilitat Turística. Des de Manresa, vam 
presentar un projecte que es diu Manresa, final del Camí Ignasià. Tot el que té a veure amb el 
Camí Ignasià a Madrid té bona entrada i l’hem fet servir per fer coses que ja estaven previstes 
per la ciutat però que hem pogut posar sota aquest paraigües.  

La primera subvenció que té a veure amb el turisme és de 2.500.00 euros. Consisteix en la 
renaturalització del riu Cardener a l’entorn del final del Camí Ignasià i la regulació d’accessos als 
espais naturals, també a l’entorn del Camí Ignasià. També vàrem proposar fer un Pla que hem 
anomenat “Pla d’Eco-mobilitat turística comarcal” que consisteix en tenir unes bicis elèctriques, 
a fi que la gent que ens visita es pugui desplaçar. També volem fer una mena d’aplicació, un 
servei, una APP, com una mena d’oficina turística digital. Després també tenim un Pla Integral 
d’Accessibilitat que és millorar els recursos turístics: la Seu, la Cova, etc., a fi que puguin ser 
accessibles, no només per la mobilitat, és a dir, no només tenint en compte les dificultats de les 
persones amb mobilitat reduïda sinó també per permetre l’accessibilitat visual, auditiva i 
intel·lectual. La darrera en aquesta línia d’ajuts és crear una zona d’autocaravanes al Congost i 
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una secretaria tècnica. Ja fa temps que hi ha aquesta demanda, perquè a Manresa no hi ha un 
lloc exclusiu amb serveis. 

La segona subvenció concedida també està relacionada amb el turisme i puja 2.713.851,73 
euros. Aquí ja parlem de patrimoni en quant a edificis i camins. És una convocatòria més 
concreta: el Museu Comarcal, l’Antic Col·legi de Sant Ignasi-Centre d’Acollida de Pelegrins, i el 
mirador de la Torre Santa Caterina, amb el jaciment arqueològic Convent de Sant Cristòfol 
(Torre Santa Caterina).  En relació amb els camins hi ha una passarel·la que va del Pont Vell fins 
la Renfe que s’hauria d’allargar per anar amb seguretat. També hi ha la Font de Sant Pau, un 
altre projecte que va de la Font de Fans a la Creu del Tort, i l’entorn de la capella de Sant Marc i 
La Cova. Hi havia dos projectes que ja estaven en marxa, que hem aprofitat per tenir 
finançament, que són la darrera fase del Pont Nou, que va cap al cementiri (faltava la última fase 
i es va posar en aquestes subvencions) i una reforma del Carrer del Balç. 

La tercera subvenció concedida és la de Zones de baixes emissions i transport urbà: Engloba 
l’adquisició d’autobusos elèctrics per a la flota de transport públic urbà, l’adaptació 
d’instal·lacions de la flota a la recàrrega elèctrica, i la millora de l’eficiència i la digitalització dels 
servei de transport públic urbà. D’aquesta ens han concedit un total de 2.366.050,10 euros.  

Tenim tres sol·licituds pendents:  

La primera és la transformació digital de les administracions locals: implantació de llocs de 
treball intel·ligents de nova generació i la ciberseguretat. Millorarem els serveis interns de 
l’Ajuntament i també perquè se’n beneficiï la ciutadania. També es relaciona amb la seguretat 
de les dades de la ciutadania. Per tot això s’ha sol·licitat un import de 291.079,54 euros. 

La segona subvenció que encara està pendent de resolució és la renaturalització i resiliència de 
la ciutat. S’ha sol·licitat un import de 3.017.322,13 euros. Es divideix en tres eixos. L’eix 1 és la 
renaturalització i foment de la biodiversitat autòctona: eliminació de canyissars i altres especies 
invasores, plantació de vegetació autòctona de ribera, retirada d’horts il·legals i plantació de 
vegetació autòctona, adequació de nous espais verds, compra del terreny de l’albereda de Can 
Poc Oli i programa de gestió d’espècies invasores. El segon eix és la millora de la connectivitat 
ecològica del riu Cardener i la seva connexió amb la riera de Rajadell: demolició d’una antiga 
discoteca abandonada, alliberament de l’espai públic generat, i la compra de terrenys necessaris 
per a dur a terme les actuacions. L’eix 3 fa referència a actuacions de millora de l’accés i l’ús 
públic del parc del Cardener: reparació de l’escudella del Pont Vell, escala per a vianants a la 
“Fàbrica dels Panyos” i millora del camí existent per a vianants Per últim, el camí per a vianants-
connexió a la zona de la C-25. Aquest és molt ambiciós i vam demanar quasi uns 3 milions.  

La tercera subvenció presentada pendent de resolució es la restauració d’ecosistemes fluvials i 
reducció del risc d’inundació. Per aquesta subvenció s’ha reaprofitat una part de la feina feta per 
a l’anterior convocatòria. En aquest cas s’ha sol·licitat un import de 1.388.478,77 euros. Aquest 
projecte es divideix en dos eixos: la renaturalització i foment de la biodiversitat autòctona. Aquí  
hi trobem les actuacions presentades anteriorment i l’eix dos, que seria la millora de la 
connectivitat ecològica del riu Cardener i la seva connexió amb la riera de Rajadell. 

Hi ha sol·licituds que actualment estan en tràmit: el Pla d’impuls a la rehabilitació d’edificis 
públics propietat de l’Ajuntament, que ofereix subvencions per millorar aquests edificis. La  
subvenció arriba fins a 3 milions d’euros. Cobreix el 100% del cost d’accions com són millorar 
l’eficiència energètica dels edificis públics, amb un coeficient de contribució climàtica del 100%. I 
el 85% d’actuacions com són millorar la sostenibilitat ambiental en matèria d’aigua, ús de 
materials, gestió de residus, adaptació al canvi climàtic i protecció de la biodiversitat. I amb un 
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coeficient de contribució climàtica del 40% com són millorar l’accessibilitat, millorar 
l’habitabilitat i la millora en la conservació dels edificis. 

I dins de les sol·licituds en tràmit també tenim la de barris i rehabilitació d’habitatges on es 
regulen els programes d’ajuda en matèria de rehabilitació residencial i habitatge social del Pla 
de Recuperació, Transformació i Resiliència. Recull els següents eixos: Programa d’ajuda a les 
actuacions de rehabilitació en l’àmbit dels barris, programa de suport a les oficines de 
rehabilitació, programa d’ajuda a les actuacions de rehabilitació d’edificis, programa de foment 
de la millora de l’eficiència energètica d’habitatges, programa d’ajuda a l’elaboració del llibre de 
l’edifici existent per a la rehabilitació i la redacció de projectes de rehabilitació, i el programa 
d’ajuda a la construcció d’habitatges en lloguer social, en edificis energèticament eficients. 

En relació amb les convocatòries pendents tenim la de “Primera experiència professional en les 
administracions públiques”: l’objectiu d’aquesta convocatòria és que les persones joves 
desocupades adquireixin les primeres experiències en l’ocupació, així com competències i 
habilitats socials i professionals.  

Torn obert de paraules: 

La Sra. Teresa Martínez demana per a què s’utilitzaran les bicicletes elèctriques i el Sr. Joan F. 
Domene respon que serà un servei per a connectar llocs turístics com, per exemple, anar al Parc 
de l’Agulla i fins i tot a Sant Benet de Bages. Que encomanaran un estudi de com podrà 
funcionar. 

La Sra. Teresa Martínez demana si està contemplat que la línia de bus que va al Xup sigui 
municipal. Que les línies de la Balconada i la Parada són municipals. El Sr. Joan F. Domene 
respon que no està dintre d’aquest pla. El regidor Jamaa Mbarki diu que aquest tema depèn de 
Territori i que si volem el regidor vindrà al consell a explicar-ho. 

4. Procés participatiu: Priorització de les actuacions de districte 2023 

La tècnica Arantxa Pons explica que per tal de realitzar la priorització de les diferents actuacions 

dels districtes del 2022, es proposa mantenir el funcionament que ja es va iniciar l’any passat. 

S’iniciarà aquest mes d’abril i deixarem més marge per presentar propostes d’actuacions. 

Aquest procés consisteix en: 

1) Fase de presentació de propostes d’actuacions per part dels diferents membres que formen 

part del districte.  

Aquesta fase consisteix en l’enviament de propostes per part d’entitats o ciutadania que formen 

part dels Consells de Districte, seguint un model on es demana que s’omplin diferents camps. Es 

realitzarà entre els mesos d’abril a maig de 2022. Poden sol·licitar propostes les entitats o 

ciutadà/col·lectiu que formin part de qualsevol dels quatre Consells de Districte.  

Les propostes d’actuacions hauran de contenir la següent informació: 

Nom de l’actuació: 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: 
Telèfon o correu electrònic:   
Breu descripció de l’actuació: 
Imatge: Adjuntar una imatge a la proposta.  
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I s’hauran d’enviar a participació@ajmanresa.cat 

En la presentació de la proposta d’actuació també s’hi podrà incloure una foto i un text 
desenvolupant l’actuació a fi que els tècnics municipals tingui la màxima informació possible.  
 
2)Fase de valoració de propostes 

Totes les propostes rebudes es validaran pels diferents serveis tècnics de l’Ajuntament de 

Manresa i també elaboraran el corresponent pressupost aproximat. Totes aquelles propostes 

que superin els 30.000€ no podran passar a la fase de votació i tampoc passaran les que els 

serveis tècnics valorin que no són adequades. Aquesta fase es realitzarà entre els mesos de maig 

i juny de 2022. 

3)Fase de retorn de les propostes validades 

Es convocarà a cada un dels Consells de Districte per tal que es faci un retorn per part de 

l’Ajuntament de Manresa de la valoració del conjunt de propostes (s’explicarà el perquè han 

estat o no acceptades les diferents actuacions sol·licitades). 

Aquesta fase es realitzarà al mes de setembre de 2022. 

4)Fase de votacions de propostes 

Votació, per part del conjunt de la ciutadania (majors de 16 anys), de les actuacions dels 

diferents Consells de Districte. Les actuacions es votaran a través de la Plataforma Decidim o en 

format paper i, si és possible, es comptarà amb el suport de la FAVM amb enquestes, en paper, 

distribuïdes pels diferents barris de la ciutat. 

La ciutadania (majors de 16 anys) podrà votar un màxim de tres actuacions de tots els districtes 

de tota la ciutat i la ciutadania podrà veure la tasca que realitzen els consells. Aquesta fase es 

realitzarà entre els mesos d’octubre i novembre de 2022. 

5)Fase de presentació de resultats  
Durant els mesos de novembre i desembre es tornaran a convocar els quatre Consells de 
Districte per tal de presentar els resultats de les votacions. Les persones del Consell de Districte 
acordaran quines són les actuacions a realitzar a cada un dels districtes per l’any 2023, seguint 
dos criteris: 

a. Tenint en compte el nombre total de vots 
b. Tenint en compte l’equilibri territorial. 

 

Proposta calendari Actuacions de districte 2023: 

Fases G F M A M J J A S O N D 

Presentació procés de presentació de 
propostes 

  * *         

Termini per entrar propostes ( fer un 
Guio) 

   * *        

Termini de valoració de propostes     * *       

Retorn de les propostes validades         *    

Procés de votacions de propostes          * *  

mailto:participació@ajmanresa.cat
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Presentació de resultats de les votacions i 
acords 

          * * 

 

5. Precs i preguntes: 
La tècnica Arantxa Pons demana si algú vol preguntar alguna cosa: 
 
El Sr. Ramon Caballol demana si seria millor que primerament es proposessin les actuacions des 
del Districte. La tècnica Arantxa Pons respon que quan hi hagi un retorn de les propostes per 
part dels tècnics es convocarà el Consell de Districte i se’n parlarà. Que es realitzarà d’aquesta 
manera que ha explicat. Que, una vegada sapiguem el resultat de totes les votacions, el Consell 
de Districte es trobarà per a decidir les actuacions, tenint en compte el nombre total de 
votacions i segons l’equilibri territorial dels barris. 
 
El Sr. Víctor Feliu demana si els 30.000EUR de pressupost són inamovibles. Que és una quantitat 
ridícula. Que cada any demanem que s’augmenti aquesta quantitat. El regidor Jamaa Mbarki 
respon que també hi ha altres canals per a proposar actuacions. Que no tot entra pel Consell de 
Districte, que es realitzen actuacions per altres vies. La regidora Rosa M. Ortega diu que el 
pressupost és el que és i que també es realitzen altres actuacions als barris que superen aquesta 
quantitat. Que estaria molt bé que el pressupost fos de 50.000 EUR però que actualment no és 
possible. Que als regidors també els agradaria que es destinessin més diners als districtes. El Sr. 
Víctor Feliu diu que aquesta discussió la tenim cada any i que, segons per a què, sí que hi ha 
diners. La regidora Rosa M. Ortega respon que sembla poc però que amb aquests diners es 
poden fer actuacions. El Sr. Ramon Caballol diu que 30.000 EUR per a tots els barris del Districte 
de Ponent és poc. El regidor Jamaa Mbarki diu que elevarà aquesta petició a l’equip de Govern 
però que ja en són conscients. El Sr. Jaume Torras demana que es faci aquesta petició a l’hora de 
preparar els pressupostos. 
 
El Sr. Ramon Caballol diu que si has de repartir aquest pressupost entre els 8 barris pertoca molt 
poc per a cada un. Que només podríem comprar un banc per a cada barri. La regidora Rosa M. 
Ortega respon que ja li agradaria tenir més pressupost però que el pressupost de l’Ajuntament 
s’ha de repartir per a moltes necessitats. I que l’Ajuntament podria decidir treure el pressupost 
als districtes. El Sr. Víctor Feliu respon que llavors ja no caldria que vinguessin.  
 
El Sr. Víctor Feliu diu que es fan moltes propostes i que després l’Ajuntament decideix el què vol. 
 
El Sr. Pere Vinyals diu que 30.000 EUR no és res, que només és un petit ajud. La regidora Rosa M. 
Ortega respon que en les AAVV s’inverteix molt més, per altres vies. El Sr. Pere Vinyals respon 
que al seu barri no. 
 
La Sra. Teresa Martínez demana que si l’actuació puja més de 30.000 EUR seria possible 
realitzar-la per fases. La regidora Rosa M. Ortega respon que si tothom es posa d’acord es pot 
realitzar una sola actuació per any, per un barri diferent cada any. El Sr. Ramon Caballol diu que 
si s’escull una actuació a un barri cada any, com que som vuit barris, et tocarà realitzar una 
actuació al teu barri cada vuit anys. La Sra. Teresa Martínez diu que les mancances es 
multipliquen cada any. 
 
El Sr. Jaume Serra demana que si les propostes són individuals o d’una associació de veïns o 
d’una entitat, demana si hi hauria un fòrum on debatre-les.  La tècnica Arantxa Pons respon que 
primerament els tècnics realitzaran una valoració econòmica i tècnica, i diran si aquesta actuació 
es pot realitzar via Consell i podran dir què s’ha de prioritzar segons les mancances del barri. Es 
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retornen al Consell i les votacions de la ciutadania es realitzaran a posteriori. Les actuacions es 
debatran al Consell tenint en compte els vots i la territorialitat. 
 
La Sra. M. Teresa Martínez demana que si és dona el cas que una actuació puja més del 
pressupost, qui decidirà si es pot fer per fases, els tècnics o bé al districte. 
 
La regidora Rosa M. Ortega respon que hi ha d’haver una valoració per part del personal tècnic 
per dir si l’actuació es pot tirar endavant o no, i si es possible realitzar-la per fases.  
 
El Sr. Víctor Feliu diu que ja que diuen que aquest és un espai de decisió i que volen apropar 
l’administració als ciutadans, que siguin conseqüents amb el discurs que fan. Que ja que diuen 
que es vol una democràcia participativa, doncs que ho facin. Afegeix que al País Basc hi ha varis 
exemples d’ajuntaments on els districtes decideixen el pressupost municipal.  
El Sr. Ramon Caballol diu que això ja es va debatre a Participació Ciutadana i insisteix en què 
aquest tema del pressupost ja s’havia debatut amb anterioritat. La tècnica Arantxa Pons diu que 
al reglament no queda reflectit. 
 
El Sr. Víctor Feliu diu que cada vegada que hi ha un procés participatiu ho plantegem. La 
regidora Rosa M. Ortega diu que ho anotem i que ho traslladarem a qui pertoqui. Que agraeix 
l’assistència de tothom i el debat. El Sr. Víctor Feliu diu que li agradaria agrair la feina que fan 
però que no donen gaires oportunitats, que no és gens agradable queixar-se, però quan troba 
quelcom que s'ha fet bé ho reconeix i agraeix. 
 
El Sr. Víctor Feliu es queixa que volien organitzar una sessió informativa a l’AVV Pl. de Catalunya 
sobre els serveis socials municipals, que va trucar una dotzena de vegades al telèfon de 
l’Ajuntament, a la centraleta (938782300), i que sempre li responia un contestador automàtic. 
Que si no saps l’extensió t’has d’esperar i que ningú respon. Després va trucar a Serveis Socials i 
tampoc li agafaven el telèfon. També va trucar a l’Ateneu Les Bases i tampoc li van agafar el 
telèfon. Finalment va haver d’anar presencialment a l’Ateneu a parlar per resoldre el tema. La 
tècnica Arantxa Pons respon que sempre hi ha d’haver algú a la centraleta. La Sra. Teresa 
Martinez demana si va enviar algun e-mail i si li van respondre. La tècnica Arantxa Pons respon 
que sap de cert que l’e-mail de Serveis Socials es mira cada dia, també el de Participació. El Sr. 
Víctor Feliu diu que si ho miren veuran les vegades que ha trucat, però que finalment ho ha 
solucionat presencialment. El regidor Jamaa Mbarki respon que ho investigarem i que a la 
propera reunió ho comentarem. 
 
La tècnica Arantxa Pons diu que la propera reunió serà el setembre però que si ho volem també 
se’n podria fer alguna abans.  

I com que ningú hi diu res més, quan són les 20,30h la regidora Rosa M. Ortega dona les gràcies 

a tothom i tanca la sessió. 

 

 
 
 
 
 
 


